
geweren in handen was van personen, die geen schutters
waren» Zij gaven hiervan het Hollandsen garnizoen der stad
de schuld en hadden aan den commandant de place verlof
verzocht om die geweren door gewapende schutters, bij-
gestaan door Fransche grenadiers, te doen ophalen* Wat of
eigelijk hun bedoeling was met deze mededeeling aan den
raad, is niet duidelijk» Zij kregen van de municipaliteit ten
antwoord, dat zij evenals „de Volksvrienden" haar aandacht
gevestigd hield op het gedrag der Hollandsche militairen*

Bij Bonnaud hadden „de Volksvrienden" zooveel bereikt,
dat hij van den Raad vorderde, dat er een publicatie zou
worden gedaan betreffende de ontwapening van de burgers,
die geen schutters waren. Het raadslid Van Hoogstraten
werd naar den generaal gezonden om hem er op te wijzen,
dat hij altijd goed moest onderzoeken van wie de geschriften,
die hem bereikten, uitgingen» Hij moest den generaal ook
duidelijk maken, dat de raad met dit verzoek niets te maken
had» Het gevolg van het bezoek van Van Hoogstraten was
dat de generaal met eenige officieren in de vergadering ver-
scheen» Hij verklaarde zich bereid „bij vriendelijke schik-
king" een plaats aan te wijzen om de geweren daar af te
komen geven» Bij nalatigheid wilde de generaal de sterke
hand gebruiken, maar hij wilde daarmede wachten tot de
schutterij geheel georganiseerd was» De publicaties over de
inlevering der wapens betroffen die van de oude schutterij en
die tot den Engelschen legervoorraad behoorden, het is niet
altijd duidelijk, welke wapens bedoeld worden» De wapens
der schutterij moesten o»a» bij de Schotsche en Episcopaal-
sche kerk ingeleverd worden» De bewoners der Slaak, of,
zooals zij hier genoemd wordt, Saladekade schijnen buiten-
gewoon nalatig bij deze inlevering geweest te zijn» De inge-
leverde geweren werden tot slot alle in het Stadstimmerhuis
opgeborgen»

Het volgende verzoek was om de aanspraak van Pieter
Paulus, in de vergadering der provisioneele representanten
van het Volk van Holland gehouden, in het Fransch te doen
vertalen en die aan de sociëteit te doen bezorgen; tevens
eischten zij daarbij het ontslag van den onlangs aangestelden
kamerbewaarder Van Engelen; daar het stadsbestuur slechts
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